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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igényl ő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l
szóló 10/2014. (II . 24 .) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánjuk benyújtani dr.
Hende Csaba honvédelmi miniszterhez

„Tervezik-e használaton kívüli katonai bázisok ismételt igénybevételét? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérjük.

Tisztelt Miniszter Úr !

Hivatalos közlemények szerint a NATO szeptember 4-5-én Newportban megrendezet t
csúcstalálkozóján számos döntés született a Szövetség kelet-európai katonai jelenléténe k
megerősítéséről . Ebbő l következően a NATO nagyobb erőket fog állomásoztatni a térségben,
és kelet-európai tagállamoknak még inkább felkészültnek kell lenniük a szövetséges csapato k
befogadó támogatásának biztosítására. E folyamatba illeszkedően Miniszter Úr bejelentés e
szerint a Kormány felajánlotta a pápai bázisrepül ő tér további fejlesztését .

Kérdezzük tisztelt Míníszter Urat, hogy tervezik-e korábban használaton kívül helyezet t
katonai bázisok ismételt igénybevételét? Ez a kérdés különösen nyomatékosan vet ődik fel a
Taszáron található repülőtér tekintetében, ami korábban évekig szolgált az IFOR, maj d
később az SFOR erők bázisaként.

Budapest, 2014 . szeptember 15 .

A ,

Demeter Márta
országgyű lési képviselő

Harangozó Gábor
országgyű lési képviselő
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